



19 August 2013

الرقم: ه.أ.م./15/013/2013
التاريخ: 19 أغسطس 2013

Mr. Hasan Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
(COO), Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai -United Arab Emirates

الأستاذ/ حسن السركال
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات -
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") - Notification of the results of the Ordinary General Meeting (OGM)

الموضوع: إخطار بنتائج إجتماع الجمعية العمومية العادية لشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع. "دو"

تحية طيبة وبعد ،،،

Dear Mr. Al Serkal,

We would like to inform you that the Ordinary General Meeting was held as scheduled on Monday 19 August 2013 at 4:30pm at Al Salam Tower in Dubai.

يرجى العلم بأن إجتماع الجمعية العمومية العادية للشركة قد انعقدت في تمام الساعة 4:30 مساء يوم الاثنين الموافق 19 أغسطس 2013 في مقر الشركة ببرج السلام، في دبي.

Following are the results of the meeting:

وجاءت القرارات كالتالي:

1- Approved the distribution of cash special dividend of AED 0.10 per share one-off payment in Q2 2013 and interim dividend payment of AED 0.12 per share for the year ended 31 December 2013.

1- الموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية خاصة تدفع مرة واحدة في الربع الثاني من عام 2013 وذلك بمقدار 10 فلس لكل سهم، وأرباح نقدية نصف سنوية بمقدار 12 فلس لكل سهم للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2013.

2- Ratified of appointment of Ms. Hana Al Rostamani as member of Board of Directors in replacement of HE. Younis Al Khoori.

2- المصادقة على الاستاذة هنا الرستمانى كعضو مجلس إدارة بعد إستقالة سعادة يونس الخوري.

As there were no other topics brought for discussion, the meeting was adjourned at 4:45pm.

و حيث لم يتم طرح أية أمور أخرى للنقاش في الإجتماع فقد إنتهى الإجتماع في تمام الساعة 4:45 على ذلك.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

Hanan Ahmad
Company Secretary

حنان أحمد
أمين عام مجلس الإدارة

- Copy to Securities and Commodities Authority
- Copy of the press release

- نسخة لهيئة الأوراق المالية والسلع
- نسخة من الخبر الصحفي

إقرار توزيع الأرباح الخاصة وتوزيع الأرباح نصف السنوية خلال اجتماع الجمعية العمومية العادية لشركة du

دبي، 19 أغسطس 2013 - عقدت شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع "du" اليوم اجتماع جمعيتها العمومية العادية الذي حضره 79% من المساهمين (شخصياً أو ممثلين عنهم). وقد تمت موافقة أغلبية الحضور على البنود التالية:

- توزيع أرباح خاصة بقيمة 0.10 درهم للسهم الواحد،
- توزيع أرباح نصف سنوية بقيمة 0.12 درهم للسهم الواحد
- تعيين الأستاذة هناء الرستمانى عضواً في مجلس إدارة الشركة بعد إستقالة سعادة يونس الخوري.

وقال سعادة أحمد بن بيات، رئيس مجلس إدارة شركة du: "في ظل موقعنا الرأسمالي القوي، يسعدنا توزيع أرباح نقدية تصل إلى مليار درهم على مساهمينا وذلك تأكيداً لالتزام شركة du بخلق قيمة مستدامة لها مع استمرار نمو أرباحنا.

أوضح قائلاً: "أن صافي الأرباح قبل خصم حق الامتياز للحكومة الاتحادية في النصف الأول من العام 2013 قد سجل ارتفاعاً بنسبة 16.1%. ويدعم هذا النمو الطلب المتزايد لمنتجاتنا المتميزة وخدماتنا السوقية الرائدة بالإضافة إلى المراقبة الفعالة لعملياتنا وقد وصلت عائدات الشركة إلى 5.3 مليار درهم بزيادة نسبتها 11.4%، وسجل هامش الأرباح قبل اقتطاع الفائدة والضريبة والمستهلكات (EBITDA Margin) نسبة 40.6%."

وأكد سعادة أحمد بن بيات: "أن شركة du قد أصبحت شركة رائدة في قطاع الاتصالات وذلك لمتانة أسسها، وحصتها في السوق ونهجها الاستراتيجي الواضح لخلق عوائد مستدامة للمساهمين في السنوات القادمة."

وسيكون صاحب الحق في الأرباح الموزعة عن الأسهم هو مالك السهم المقيد في سجل الشركة يوم الخميس الموافق 29 أغسطس 2013، وسيتم دفع الأرباح في الأسبوع الأول من شهر سبتمبر العام الحالي. وسيتولى بنك أبوظبي الوطني، مسجل شركة du، كافة المسائل المتعلقة بالدفعات.

- انتهى -

حول du:

تأسست du عام 2006. وتقدم اليوم خدمات الهاتف المتحرك والثابت والإنترنت السريع والتلفزيون بتقنية IPTV للمنازل والمؤسسات، وكما نقدم خدمات الاتصال للمشغلين العالميين وخدمات البث الفضائي لمؤسسات البث التلفزيوني.

تتميز الشركة بنموها السريع حيث يضم فريق عملنا أكثر من 2,000 شخص يعملون لتقديم أفضل تجربة اتصال لعملائنا، ويتميز فريق عملنا بتنوعه انسجاماً مع التنوع الديمغرافي والثقافي في دولة الإمارات العربية المتحدة حيث يضم الفريق أكثر من 60 جنسية من حول العالم، وكما نقدم خدماتنا بلغات متعددة.

وتتجاوز نسبة فريق إدارتنا العليا ووظائف خدمة العملاء التي يشغلها مواطنون إماراتيون 50% ونحرص على التطوير المستمر لكفاءتهم وخبراتهم.

ومع نهاية الربع الأخير من العام 2012، اختار أكثر 50 ألف مؤسسة خدماتنا. ووفقاً لدراسة أجرتها ARC Chart تم تصنيف du كأفضل شبكة للإنترنت المتحرك في الشرق الأوسط وإفريقيا للعام 2012.

يملك جهاز الإمارات للاستثمار 39.5% من أسهم du، وتمتلك شركة مبادلة للتنمية ش.م.ع 20.08% من الأسهم، وشركة الإمارات للتقنية والاتصالات ذ.م.م 19.5% من الأسهم والنسبة المتبقية للمساهمة العامة، وأسهم الشركة مدرجة في سوق دبي المالي تحت الرمز du.

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بـ:

وسائل الإعلام - باللغة العربية

ناهد عاشور

كابيتال إم إس إل

+971 55 488 4988

du@capitalmsl.com

Press Release

Special dividend payment and interim dividend payment approved at du's Ordinary General Meeting

Dubai, 19 August 2013 – Emirates Integrated Telecommunications Company ("du") today held its Ordinary General Meeting of Shareholders. During the meeting, where 79% of its shareholders were present (in person or by proxy), the majority of shareholders approved:

- A special dividend payment of AED 0.10 per share;
- A interim dividend payment of AED 0.12 per share;
- The appointment of Ms. Hana Al Rostamani as member of the Board of Directors, in replacement of Mr. Younis Al Khoori;

du's Chairman Ahmad Bin Byat said: "In light of our strong capital position, we are delighted to return AED 1 billion to our loyal shareholders, reiterating du's commitment to creating sustainable value through profitable growth.

"In the first half of 2013, net profit before royalty increased 16.1% to AED 1.5 billion. This growth was driven by demand for our market leading products and services leading to revenues of AED 5.3 billion, an increase of 11.4%, and efficient cost control throughout our operations, resulting in a robust EBITDA margin of 40.6%.

"du has matured into a leading telecommunications operator with strong fundamentals, significant market share and a clear strategic direction to create sustainable returns for shareholders in the years to come."

Shareholders that are registered in the company sharebook on 29 August 2013 will be entitled to receive the dividends which will be paid by the first week of September. All matters related to the payment will be handled by the National Bank of Abu Dhabi, du's registrar.

- Ends -

About du

We opened for business in 2006. We offer mobile and fixed telephony, broadband connectivity and IPTV services to individuals, homes and businesses. We also provide carrier services for businesses and satellite up/downlink services for TV broadcasters.

As a rapidly-growing enterprise, we have over 2,000 people working to enhance and expand our bouquet of service offerings. Our people come from over 60 countries - we mirror the rich cultural diversity of our nation, while being able to serve our customers in a variety of languages.

Over 50% of our senior management team and customer-facing employees are UAE nationals, and we remain committed to providing fulfilling opportunities for quality talent in a cosmopolitan working environment.

By the end of Q4 2012, more than 50,000 businesses have chosen to use our services. In a survey conducted by ARC Chart, we were named the Best Mobile Broadband Network 2012 in the Middle East and Africa region.

du is 39.5 percent owned by Emirates Investment Authority, 20.08 percent by Mubadala Development Company PJSC, 19.5 percent by Emirates Communications and Technology LLC and the remaining stake is owned by public shareholders. du is listed on the Dubai Financial Market (DFM) and trades under the name 'du'.

For more information, please contact:

du@capitalmsl.com

Media/Analysts – English
Anca Cighi
Capital MSL
+971 55 109 2546

Media - Arabic
Nahed Ashour
Capital MSL
+971 55 488 4988